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Abstract (en)
[origin: US4385010A] The invention provides a device for receiving a liquid which falls freely in the form of a shower or the like, of the type
comprising a receiving wall which is inclined to the vertical and directs the received liquid into a trough which extends along the lower edge of the
receiving wall. The devices comprise in the flow path of the liquid received on the inclined wall and before the liquid enters the trough, means for
substantially reducing or eliminating the vertical velocity component of the liquid when it enters the trough. The disclosure is also directed to such a
device employed in countercurrent installations for putting a liquid in contact with a gas.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif pour recueillir un liquide tombant librement sous forme de pluie ou analogue, du type comprenant une
paroi réceptrice 1 inclinée sur la verticale qui déverse le liquide recueilli dans une goulotte (2) s'étendant le long du bord inférieur de la paroi,
caractérisé en ce qu'il comprend sur le trajet du liquide recueilli par la paroi inclinée et avant son entrée dans la goulotte des moyens (8) pour
réduire notablement ou annuler la composante de vitesse verticale du liquide a son entrée dans la goulotte. Ce dispositif peut étre utilisé dans des
installations de mise en contact a contre-courant d'un liquide avec un gaz.
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